
Or.V.0062-147 / 2001                                                        

PROTOKÓŁ Nr 147/ 2001
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 9 sierpnia  2001 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Obecni  wg  listy  obecności  w  załączeniu  /  zał.  nr  1  /.  Obradom
przewodniczyła Wicestarosta Białostocki - Pani Celina Grażyna Wojciechowska –
członek Zarządu Powiatu.

Proponowany  porządek  obrad  przyjęto  jednogłośnie  do  realizacji,  w
brzmieniu:
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu / 146/2001 /.
2. Akceptacja porządku dziennego XXXI Sesji Rady Powiatu Białostockiego w

dniu 23 sierpnia 2001 roku oraz materiałów na sesję:
a) projektu uchwały Rady w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie

Powiatu Białostockiego,
b) projektu  uchwały  Rady  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w

Regulaminie  Organizacyjnym  Starostwa  Powiatowego  w
Białymstoku,

c) projektu uchwały Rady w sprawie zmiany regulaminu określającego
wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom
dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy oraz
niektóre  inne  składniki  wynagrodzenia,  a  także  wysokość  oraz
szczegółowe  zasady  przyznawania  i  wypłacania  dodatku
mieszkaniowego,  stanowiącego  załącznik  do  uchwały  Nr
XXI/112/2000 z dnia 14 września 2000 roku zmienionego uchwałą Nr
XXV/134/2000 z dnia 28 grudnia 2000 roku,

d) projektu  uchwały  Rady  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie
składnika majątku trwałego Samodzielnego Publicznego Terenowego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Białymstoku,

e) projektu uchwały Rady w sprawie wyrażenia  zgody na  dokonanie
darowizny nieruchomości na rzecz Gminy Czarna Białostocka,

f) projektu  uchwały  Rady  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej
Gminie  Białystok  na  realizację  zadania  inwestycyjnego,
obejmującego   wykonanie  fragmentu  ulicy  Myśliwskiej  z
uwzględnieniem pętli autobusowej linii nr 4.

3. Akceptacja ogłoszenia o nieograniczonym przetargu na sprzedaż lokalu nr
5 w budynku wielomieszkaniowym w Michałowie przy ul. Białostockiej 70.

4. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie powołania Komisji  Przetargowej  do
przeprowadzenia nieograniczonego przetargu  ustnego na sprzedaż lokalu
mieszkalnego oraz pomieszczeń i części przynależnych wraz z oddaniem
części ułamkowej gruntu w użytkowanie wieczyste / 386/2001 /.

5. Spotkanie z Dyrektorami SP ZOZ-ów w sprawie ich sytuacji ekonomicznej.
6. Stanowisko  Sejmiku  Województwa  Podlaskiego  w  sprawie  wykonania

obowiązku powszechnego ubezpieczenia zdrowotnego.
7. Podpisanie  wniosków  do  Wojewody  w  sprawie  komunalizacji  działek

zajętych pod drogi.
8. Podpisanie  postanowienia  w  sprawie  zaopiniowania  przekwalifikowania

dróg na terenie powiatu wysokomazowieckiego / 387/2001 /.



9. Propozycja PZD dot. podpisania umowy z Zarządem Miejskim w Wasilkowie
w sprawie dotacji dla powiatu na zadanie „modernizacja ulicy Jurowieckiej
w Wasilkowie”.

10.Wniosek  PZD  w  sprawie  wprowadzenia  do  budżetu  powiatu  dotacji  na
modernizację dróg powiatowych.

11.Wniosek  PZD  o  wskazanie  zmiany  rzeczowej  w  planie  remontów
kapitalnych  dróg powiatowych / środków w kwocie 70.000 zł na gminie
Supraśl /.

12.Wniosek  WSS  o  wprowadzenie  do  budżetu  powiatu  środków  na
dofinansowanie specjalistycznych usług rehabilitacyjnych.

13.Pismo  Wójta  Gminy  Dobrzyniewo  Kościelne  dot.  wyrażenia  zgody  na
przeprowadzenie remontu obiektu GOZ.

14.Pismo Regionalnego Komitetu Sterującego w sprawie przyznania dotacji z
rezerwy celowej na realizację programu restrukturyzacji ZOZ-ów.

15.Pismo ZS w Czarnej Białostockiej dot. realizacji węzła cieplnego w szkole.
16.Przedstawienie projektu uchwały Zarządu w sprawie informacji o przebiegu

wykonania budżetu powiatu białostockiego za I półrocze 2001 roku.
17.Pismo Związków Zawodowych i pracowników SP ZOZ w Łapach o pomoc

finansową.
18.Wniosek WSS o dokonanie zmian w budżecie powiatu  dot. finansowania

zadań oświatowych.
19.Wniosek  PCPR  o  dokonanie  zmian  w  planie  dochodów  i  wydatków

budżetowych.
20.Wniosek DPS w Łaźniach o dokonanie zmian w budżecie.
21.Wniosek  ZS  w  Michałowie  o  dofinansowanie  zakupu  urządzenia  do

odsysania spalin.
22.Informacja  Wojewody  w  sprawie  kwot  dotacji,  jakie  otrzyma  powiat  w

sierpniu 2001.
23.Pismo  Sejmiku  Województwa  Podlaskiego  w  sprawie  możliwości

zorganizowania pomocy powodzianom.
24.Informacja  dot. pożyczki dla PZD.
25.Sprawy różne.

Ad. 1
Członkowie Zarządu zapoznali się z treścią protokołu Nr 146/2001, przyjęli

go jednogłośnie bez uwag.

Ad. 2
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedstawiła  zebranym  projekt

porządku dziennego XXXI Sesji rady Powiatu Białostockiego w dniu 23 sierpnia
2001 roku / zał. nr 2 /. 

Zarząd  Powiatu,  po  dyskusji,  zaakceptował  ww.  projekt
jednogłośnie.
Następnie Przewodnicząca obrad przedstawiła członkom Zarządu:

A)  projekt  uchwały  Rady  w sprawie  wprowadzenia  zmian  w  Statucie  Powiatu
Białostockiego / zał. nr 3 /. Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła zebranym Pani Anna
Szczepańska – Sekretarz Powiatu Białostockiego. Przedstawiła projekt pisma do
radnych z prośbą o akceptację jego treści i podpisanie.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  treść  ww.  pisma
podpisując  go  /  zał.  nr  4  /.  Ponadto,  Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie
zaakceptował projekt uchwały Rady w sprawie wprowadzenia zmian w
Statucie  Powiatu  Białostockiego,  przekazując  go  do  Rady  Powiatu  i
stałych Komisji.
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B)  projekt  uchwały  Rady  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  Regulaminie
Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Białymstoku / zał. nr 5 /. Wyjaśnienia
w  tej  sprawie  złożyła  zebranym  Pani  Anna  Szczepańska  –  Sekretarz  Powiatu
Białostockiego.
Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  projekt  uchwały  Rady  w
sprawie wprowadzenia zmian w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa
Powiatowego w Białymstoku, przekazując go do Rady Powiatu i stałych
Komisji.

C) projekt uchwały Rady w sprawie zmiany regulaminu określającego wysokość
oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków:
motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy oraz niektóre inne składniki
wynagrodzenia,  a  także  wysokość  oraz  szczegółowe  zasady  przyznawania  i
wypłacania  dodatku  mieszkaniowego,  stanowiącego  załącznik  do  uchwały  Nr
XXI/112/2000  z  dnia  14  września  2000  roku  zmienionego  uchwałą  Nr
XXV/134/2000 z dnia 28 grudnia 2000 roku / zał. nr 6 /.
Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Celina Grażyna Wojciechowska.
Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  projekt  uchwały  Rady  w
sprawie zmiany regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe
warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków:  motywacyjnego,
funkcyjnego  oraz  za  warunki  pracy  oraz  niektóre  inne  składniki
wynagrodzenia,  a  także  wysokość  oraz  szczegółowe  zasady
przyznawania  i  wypłacania  dodatku  mieszkaniowego,  stanowiącego
załącznik  do  uchwały  Nr  XXI/112/2000 z  dnia  14  września  2000 roku
zmienionego uchwałą Nr XXV/134/2000 z  dnia  28 grudnia  2000 roku,
przekazując  go  do  Rady  Powiatu  oraz  Komisji  Oświaty,  Kultury  i
Turystyki i Komisji Finansowo – Gospodarczej.

D) projekt uchwały Rady w sprawie wyrażenia zgody na zbycie składnika majątku
trwałego Samodzielnego Publicznego Terenowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w
Białymstoku / zał. nr 7 /. Wyjaśnienia do projektu uchwały złożyła zebranym Pani
Wicestarosta.
Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  projekt  uchwały  Rady  w

sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  składnika  majątku  trwałego
Samodzielnego Publicznego Terenowego Zakładu Opieki Zdrowotnej
w  Białymstoku,  przekazując  go  do  Rady  Powiatu  oraz  Komisji
Zdrowia i Kultury Fizycznej oraz Komisji Finansowo – Gospodarczej.

E)  projektu uchwały Rady w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny
nieruchomości  na  rzecz  Gminy  Czarna  Białostocka  /  zał.  nr  8  /.  Pani
Wojciechowska przedstawiła zebranym potrzebę podjęcia takiej uchwały. 
Z uwagi na uchybienia w treści ww. projektu uchwały, Zarząd Powiatu
zwraca  ww.  projekt  uchwały  do  Wydziału  Geodezji,  katastru  i
Nieruchomości,  celem  naniesienia  niezbędnych  poprawek.  Powyższy
projekt  uchwały  zostanie  zaopiniowany  na  kolejnym  posiedzeniu
Zarządu Powiatu.
 
F)  projektu  uchwały  Rady  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie
Białystok  na  realizację  zadania  inwestycyjnego,  obejmującego   wykonanie
fragmentu ulicy Myśliwskiej z uwzględnieniem pętli autobusowej linii nr 4 / zał. nr
9 /.
Po wysłuchaniu szczegółowych wyjaśnień, złożonych przez Panią Wojciechowską,
Zarząd Powiatu, jednogłośnie, zaakceptował powyższy projekt uchwały
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Rady,  przekazując  go  do  Rady  Powiatu  oraz  Komisji  Infrastruktury
Technicznej i Komisji Finansowo – Gospodarczej.
Przewodnicząca  obrad  dodała,  iż  w  tej  sprawie,  po  podjęciu  uchwały  Rady w
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie  Białystok  na  realizację  zadania
inwestycyjnego,  obejmującego   wykonanie  fragmentu  ulicy  Myśliwskiej  z
uwzględnieniem pętli autobusowej linii nr 4, zostanie podpisana umowa pomiędzy
Zarządem Powiatu a Zarządem Gminy Białystok.
Pani  Skarbnik  dodała,  iż  przedmiotowa  sprawa  dofinansowania  budowy  pętli
autobusowej  była  przedmiotem obrad Komisji  Infrastruktury Technicznej,  która
zaopiniowała pozytywnie ww. działania i dofinansowanie w kwocie 10.000 zł. Pani
Kalińska przypomniała, iż w związku z tym, istnieje potrzeba dokonania zmian w
budżecie powiatu na 2001 rok. W rezerwie powiatu jest kwota 140.129 zł oraz w
nadwyżce z roku ubiegłego 180.732 zł, z tym, że 20.751 zł trzeba zabezpieczyć
na drogi. Poprosiła zebranych o wskazanie źródła.

Zarząd Powiatu zdecydował, iż środki finansowe w kwocie 10.000
zł będą pochodziły z nadwyżki budżetowej ubiegłego roku.

Ad. 3
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przypomniała  zebranym,  iż  w

Michałowie pozostałe lokale w omawianym budynku zostały już zbyte. Obecnie
istnieje  potrzeba  zbycia  ostatniego  lokalu  nr  5.  W  związku  z  tym,  Wydział
geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  przedłożył  do  akceptacji  ogłoszenie  o
przetargu.
Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ogłoszenia,  podpisując  go   /  zał.  nr  10  /.  Ponadto,  ustalił  wysokość
wadium w kwocie 1.280 zł.  Do podpisania ogłoszenia do prasy, Zarząd
upoważnił członka Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską  / zał.
nr 11 /.

Ad. 4
Przewodnicząca obrad poinformowała zebranych,  iż  w tej  samej sprawie

WG  KIN  przedłożył  projekt  uchwały  Zarządu  w  sprawie  powołania  Komisji
Przetargowej  do  przeprowadzenia  nieograniczonego  przetargu   ustnego  na
sprzedaż lokalu mieszkalnego oraz pomieszczeń i  części  przynależnych wraz z
oddaniem części ułamkowej gruntu w użytkowanie wieczyste  / zał. nr 12 /.

Po  wysłuchaniu  wyjaśnień,  Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  podjął
uchwałę Nr 386/2001 z dnia 9 sierpnia 2001 roku w sprawie powołania
Komisji  Przetargowej do przeprowadzenia nieograniczonego przetargu
ustnego  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  oraz  pomieszczeń  i  części
przynależnych wraz z oddaniem części ułamkowej gruntu w użytkowanie
wieczyste / zał. nr 13 /.

Ad. 5
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  poinformowała  zebranych,  iż  na

ostatnim  posiedzeniu  Zarządu,  Pani  Skarbnik  przedłożyła  członkom  Zarządu
informację  o  sytuacji  finansowej  SP  ZOZ-ów za  I  półrocze  2001  roku.  Zarząd
Powiatu  postanowił  poprosić,  na  dzisiejsze  obrady,  Dyrektora  Samodzielnego
Publicznego  Terenowego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Białymstoku  –  Pana
Walentego Rogowskiego i Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Łapach – Pana Stanisława Zarębę.
Pani Wicestarosta poprosiła obu Dyrektorów o złożenie krótkich informacji w tym
zakresie.
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Pan  Walenty  Rogowski  –  Dyrektor  SP  TZOZ  w  Białymstoku  wyjaśnił,  iż
„strata nas nie niepokoi. Przy dobrym układzie możemy wyjść na zero. Niepokoją
nas nasze zobowiązania wobec kontrahentów, a zwłaszcza wobec pracowników.
Chodzi  tu  o  13  pensje  za  ubiegły  rok  i  kwota  po  203  zł.  Inne  zakłady  już
przegrywają  sprawy  w  Sądzie.  My  również  przegramy,  bowiem  zakład  nie
wypowiedział  umów pracownikom Przekształcenie pilotował Urząd Wojewódzki.
Osobiście zwracałem się w tym czasie z  prośbą, by pracownikom wypowiedzieć
umowy  i  zatrudnić  tak,  jak  w  nowym  zakładzie.  To  się  teraz  mści,  bowiem
roszczenia  pracowników  są  zgodne  z  regulaminem  i  zakład  musi  wypłacić
trzynastki...  Nie mamy większych, jak trzy miesiące,  zobowiązań wobec naszych
dłużników.  Wszystko  do  kwietnia  mamy opłacone,  niemniej  jednak  media  nie
przysparzają  popularności  SP  TZOZ-owi.  Szum  wokół  zakładu  powoduje
zaniepokojenie  dłużników,  którzy  nie  chcą  obecnie  czekać  nawet  jednego
miesiąca. Na prośbę Pana Starosty dokonaliśmy symulacji kosztów jakie powiat
musiałby pokryć, na wypadek likwidacji SP TZOZ-u. Łączna Kwota wyniosła ok.
2.500.000 zł. Muszę się też odnieść do pisma – skargi Podlaskiej Regionalnej Kasy
Chorych,  że nie dbamy o profilaktykę. Jest to bezczelność najwyższego rzędu.
Chodzi o profilaktykę raka piersi. Taki zakład musi mieć momograf lub dostęp do
niego.  Szpital Wojewódzki życzy sobie 65 – 70 zł za jedna momografię, czyli o
wiele więcej niż kosztuje takie badanie w Spółdzielni. Stawka, którą proponuje
Kasa  Chorych  to  kompromitacja.  Gdybyśmy  podpisali  kontrakt  z  Kasą
wchodzilibyśmy w dalsze, bardzo poważne długi”. 

Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przypomniała  zebranym,  iż  Zarząd
Powiatu,  wobec  panującej  sytuacji  z  ZOZ-ach  został  zobowiązany  do
przygotowania propozycji rozwiązań, mających na celu uzdrowienie tej sytuacji.
Poprosiła  obu  dyrektorów  o  przygotowanie  krótkiej  informacji  o  kierunkach
działań naprawczych.

Dyrektor  SP  TZOZ w Białymstoku  –  Pan Walenty Rogowski  stwierdził,  iż
bezwzględnie należy dążyć do zahamowania wzrostu zadłużenia, niemniej jednak
możliwości  wykonawcze założonych działań są bardzo ograniczone.” Jednym z
niewielu rozwiązań jest:

 dalsze ograniczenie zatrudnienia i zmniejszenie wydatków, 
 w zakresie organizacji pracy – likwidacja nierentownych placówek,
 likwidacja  wszystkich  nierentownych  gabinetów  ginekologicznych  na

terenie  gmin:  Choroszcz,  Czarna  Białostocka,  Dobrzyniewo  Kościelne,
Michałowo, Supraśl i Gródek,

 likwidacja terenowych gabinetów rehabilitacji,
 likwidacja Wiejskiego Ośrodka Zdrowia w Rybołach”.

Dyrektor SP ZOZ w Łapach – Pan Stanisław Zaręba  wyjaśnił, iż  strata wg. nowej
tabeli   z  maja  wynosiła  z  maja  805.000 zł,  a  za  czerwiec  2001 roku  wynosi
879.000  zł.  Z  tego  wynika,  że  zadłużenie  wzrosło  o  74.000  zł  i  takie  tempo
narastania długu utrzymuje się. „Przy tej wycenie procedur uważam za nierealne
zbilansowanie  przychodów  z  kosztami.  Nie  można  ukryć,  że  obecna
restrukturyzacja  to  przede  wszystkim  zwolnienia  ludzi.  W  obecnym  roku
zwolniłem ok. 45 pracowników. Nie są to zwolnienia grupowe, a więc efekty będą
w terminie  późniejszym.  Ograniczenia  w zakresie  podawania  leków maja  taki
poziom,  który  nie  pozwala  na  dalsze  ograniczenia.  Poniżej  tego  poziomu  nie
byłoby to  już  leczenie,  a  to  jest  wręcz  niehumanitarne.  Jest  to  więc  powolna
eutanazja, a to jest wbrew prawu”.

Pani Ewa Słojewska Zaręba poinformowała zebranych, iż SP ZOZ w Łapach
dokonał  także  wyliczeń  kosztów  związanych  z  przygotowaniem  się  do
ewentualnej  prywatyzacji.  „  Na  dzień  dzisiejszy  w  województwie  podlaskim
próbują się prywatyzować szpitale,  które  mają już zablokowane konta lub nie
mają płynności finansowej. Powiem Państwu, co działoby się wtedy w ZOZ-ie w
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Łapach. Szpital obecnie zatrudnia 238 pracowników. Gdyby zaistniał obowiązek
prywatyzacji,:

 po pierwsze – powiat musiałby przejąć dług, który szpital posiada,
 po drugie  –  zwolnić  115 osób,  bo tylko zwolnienie takiej  kadry pozwoli

zbilansować się  w tych pieniądzach, jakie są z Kasy Chorych,
 jeżeli  utworzona  zostanie  spółka,  powiat  nie  będzie  ponosił

odpowiedzialności za długi, ale też może to, w dalszej części, wskutek zbyt
niskich  procedur  wynegocjowanych  w  Kasie  Chorych  doprowadzić  do
dalszych zwolnień i obniżenia poborów.

 Zbyt  mała  kadra  spowoduje  obniżenie  poziomu  świadczonych  usług  i
będzie to początkiem upadłości powiatowego szpitala.”

Zarząd Powiatu, po wysłuchaniu wyjaśnień Dyrektorów SP ZOZ-ów,
jednogłośnie  zaakceptował  koncepcję  przygotowania  materiałów  na
XXXI  Sesję  Rady  Powiatu  oraz  kierunki  zaproponowanych  działań.
Zobowiązał  dyrektorów  do  przygotowania  pisemnej  informacji  dot.
sytuacji ekonomicznej ZOZ-ów w powiecie białostockim.

Ad. 6
Pani Celina Grażyna Wojciechowska zapoznała zebranych ze stanowiskiem

Sejmiku  Województwa  Podlaskiego  w  sprawie  wykonania  obowiązku
powszechnego ubezpieczenia zdrowotnego / zał. nr 14 /.

Zarząd Powiatu ww. przyjął do wiadomości.

Ad. 7
Przewodnicząca  obrad  przedstawiła  zebranym  potrzebę  podpisania

wniosków  do  Wojewody  w  sprawie  komunalizacji  działek  zajętych  pod  drogi.
Mieszkańcy,  których  działki  zajęte  zostały  pod  drogi  powiatowe  wystąpili  z
wnioskami o odszkodowania. Po potwierdzeniu przez Wojewodę prawa własności,
możliwe będzie wypłacenie odszkodowań wnioskodawcom.

Po  wysłuchaniu  wyjaśnień,  Zarząd  Powiatu  jednogłośnie
zaakceptował  treści  ww.  wniosków,  upoważniając  do  ich  podpisania
dwóch  członków  Zarządu,  tj.  Panią  Celinę  Grażynę  Wojciechowską  i
Panią Jadwigę Kuteszko / zał. nr 15, 16, 17, 18, 19, 20 i 21 /.

Ad. 8
Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku  wystąpił  do  Zarządu  Powiatu  z

projektem  postanowienia  w  sprawie  negatywnego  zaopiniowania
przekwalifikowania dróg na terenie powiatu wysokomazowieckiego / zał. nr 22 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Wojciechowska.
Zarząd Powiatu, jednogłośnie podjął postanowienie nr 387/2001 z

dnia  9  sierpnia  2001  roku  w  sprawie  przekwalifikowania  na  terenie
powiatu wysokomazowieckiego dróg gminnych na drogi powiatowe / zał.
nr 23 /.

Ad. 9
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła zebranym projekt umowy z
Zarządem  Miejskim  w  Wasilkowie  w  sprawie  udzielenia  dotacji  powiatowi
białostockiemu  na  realizację  zadania:  „modernizacja  ulicy  Jurowieckiej  w
Wasilkowie” / zał. nr 24 /.
Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  treść  ww.  umowy,
upoważniając do jej podpisania Przewodniczącego Zarządu Powiatu –
Pana  Wiesława  Pusza  i  Członka  Zarządu  –  Panią  Celinę  Grażynę
Wojciechowską / zał. nr 25 /.
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Ad. 10
Pani Maria Grażyna Kalińska zreferowała członkom Zarządu dwa wnioski

Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku w sprawie wprowadzenia do budżetu
powiatu dotacji na modernizację dróg powiatowych / zał. nr 26 i 27 /.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniował oba wnioski
PZD,  przekazując  je  do  Pani  Skarbnik,  celem  dokonania  stosownych
zmian w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie.

Ad.11
Pani  Wicestarosta  zapoznała  zebranych  z  wnioskiem  PZD  o  wskazanie

zmiany rzeczowej w planie remontów kapitalnych  dróg powiatowych - środków w
kwocie 70.000 zł na gminie Supraśl / zał. nr 28 /. Poinformowała także zebranych,
iż  Komisja  Infrastruktury  Technicznej  oraz  Komisja  ds.  Rodziny  i  Pomocy
Społecznej  zaopiniowały  pozytywnie  przy   2  głosach  „wstrzymujących  się”
wniosek  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  o  skierowanie  środków  w
wysokości  70.000  zł  z  remontów  kapitalnych  dróg  na  kontynuację  zadania”
„modernizacja  drogi  powiatowej  na  odcinku  ul.  Białostockiej  w  Grabówce”  z
przeznaczeniem na budowę chodnika / zał. nr 29 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniował  wniosek
PZD  dot.  zmiany  rzeczowej  w   planie  remontów  kapitalnych   dróg
powiatowych - środków w kwocie 70.000 zł na gminie Supraśl dróg na
kontynuację  zadania” „modernizacja  drogi  powiatowej  na odcinku ul.
Białostockiej w Grabówce” z przeznaczeniem na budowę chodnika.

Ad. 12
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  zreferowała  zebranym  wniosek  WSS  o

wprowadzenie do budżetu powiatu kwot, wynikających z porozumień z gminami,
a dotyczących specjalistycznych usług rehabilitacyjnych / zał. nr 30 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniował  ww.
wniosek, przekazując go do Pani Skarbnik, celem naniesienia zmian w
projekcie uchwały.

Ad. 13
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła członkom Zarządu pismo

Wójta  Gminy  Dobrzyniewo  Kościelne  z  prośbą  o  wyrażenie  zgody  na
przeprowadzenie remontu Gminnego Ośrodka Zdrowia w Dobrzyniewie Dużym /
zał.  nr  31 /.  W międzyczasie poproszono Dyrektora SP TZOZ w Białymstoku o
wyrażenie swojej opinii w tej sprawie / zał. nr 32 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  po  wysłuchaniu  wyjaśnień,
jednogłośnie,  wyraża  zgodę  na  przeprowadzenie  remontu  w budynku
Gminnego  Ośrodka  Zdrowia  w  Dobrzyniewie  Dużym.  Stosownej
Odpowiedzi udzieli WSS.

Ad. 14
Pismo Regionalnego Komitetu Sterującego w sprawie przyznania dotacji z

rezerwy  celowej  na  realizację  programu  restrukturyzacji  ZOZ-ów  zreferowała
zebranym Przewodnicząca obrad – Pani Celina Grażyna Wojciechowska / zał. nr 33
/.

Zarząd Powiatu powyższe pismo przyjął do wiadomości.

Ad. 15
Pani  Wojciechowska  odczytała  zebranym  treść pisma  ZS  w  Czarnej

Białostockiej dot. realizacji węzła cieplnego w szkole / zał. nr 34 /.
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Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z treścią pisma, skierował je do
WSS,  celem  opracowania  projektu  odpowiedzi.  Do  podpisania
odpowiedzi w tej sprawie Zarząd Powiatu upoważnił Przewodniczącego
Zarządu – Pana Wiesława Pusza.

Ad. 16
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  przedstawiła  zebranym  projekt  uchwały

Zarządu  w  sprawie  informacji  o  przebiegu  wykonania  budżetu  powiatu
białostockiego za I półrocze 2001 roku / zał. nr 35 /.

Pani  Skarbnik  poprosiła  o  wcześniejsze  zapoznanie  się  z
przedłożonym  materiałem  i  zgłoszenie  uwag  do  najbliższego
posiedzenia Zarządu.

Ad. 17
Pani Wicestarosta przedstawiła zebranym pismo Związków Zawodowych i

pracowników SP ZOZ w Łapach o pomoc finansową / zał. nr 36 /.
Zarząd Powiatu zapoznał się z treścią powyższego pisma.

Ad. 18
Członkowie Zarządu zapoznali się z wnioskiem WSS o dokonanie zmian w

budżecie powiatu  dot. finansowania zadań oświatowych / zał. nr 37 /.
Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła zebranym Pani Maria Grażyna Kalińska.

W  budżecie  naszego  powiatu  były  utworzone  rozdziały  na  nieprzewidziane
wydatki w oświacie, celem rozdysponowania subwencji oświatowej. W tej chwili,
w związku z potrzebami w szkołach, jest propozycja WSS, aby dokonać zmian w
budżecie rozdysponowując  środki zaplanowane w poszczególnych rozdziałach i
rezerwę oświatową. W sumie jest  to 717.000 zł.  Nie jest  to żadne dodatkowe
zwiększenie środków na oświatę.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.  wniosek
przekazując go do Pani Skarbnik, celem ujęcia w projekcie uchwały w
sprawie zmian w budżecie na 2001 rok.

Ad. 19
Pani Wicestarosta przedstawiła zebranym wniosek PCPR o dokonanie zmian

w planie dochodów i wydatków budżetowych / zał. nr 38 /.
Wyjaśnień w tej sprawie udzieliła Pani Skarbnik. W Powiatowym Centrum

Pomocy Rodzinie w Białymstoku zwiększa się plan dochodów o kwotę 7.180 zł. W
związku z tym razem, po zmianach będzie w planie dochodów kwota 37.180 zł.
Pani Dyrektor proponuje, by o kwotę 7.180 zł zwiększyć zadania inwestycyjne,
konkretnie  na  zakup  komputerów,  ponieważ  wskutek  włamania  do  siedziby
centrum został skradziony sprzęt komputerowy. 

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniował  ww.
wniosek i przekazał do Pani Skarbnik, celem uwzględnienia w projekcie
uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok.

Ad. 20
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  zapoznała  zebranych  z  wnioskiem  DPS  w

Łaźniach o dokonanie zmian w budżecie / zał. nr 39 /. Wniosek dotyczy zmian w
zakresie wydatków rzeczowych w planie finansowym Domu Pomocy Społecznej w
Łaźniach.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.  wniosek,
przekazując go do Pani Skarbnik, celem ujęcia w projekcie uchwały Rady
w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok.
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Ad. 21
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zapoznała  członków  Zarządu  z

wnioskiem Dyrektora ZS w Michałowie o dofinansowanie zakupu urządzenia do
odsysania spalin / zał. nr 40 /. Powyższy wniosek dot. prośby dofinansowania w
wysokości  4.000  zł  zakupu  urządzenia  do  odsysania  spalin  w  Stacji  Kontroli
Pojazdów w Zespole  Szkół  w Michałowie.  Całkowity  koszt  urządzenia  wyniesie
16.500 zł. Pozostałą część kosztów szkoła pokryje z wypracowanego zysku przez
warsztaty szkolne.

Pani Skarbnik dodała, iż w ubiegłym roku warsztaty szkolne wypracowały
zysk w kwocie 12.779 zł. O powyższą kwotę został zwiększony plan dochodów z
przeznaczeniem  na  zakup  tego  odsysacza.  Okazało  się,  że  jest  to  kwota
niewystarczająca,  a  bez  tego  urządzenia  istnieje  zagrożenie  zamknięcia
warsztatów.

Powyższy  wniosek,  Zarząd  Powiatu  skierował  do  Pani  Skarbnik
oraz do Wydziału Spraw Społecznych, celem wnikliwej analizy.

Ad. 22
Pani Wicestarosta zapoznała zebranych z pismem Wojewody Podlaskiego w

sprawie kwot dotacji, jakie otrzyma powiat w sierpniu 2001 roku / zał. nr 41 /. 
Pani Maria Grażyna Kalińska przypomniała zebranym, iż w miesiącu lipcu

br., Zarząd Powiatu otrzymał podobną informację, że nie zmieniając nam planu
dochodów,  zmniejsza  się  powiatowi  na  razie,  w  związku  z  trudną  sytuacja  w
budżecie  państwa,  tylko  przekazanie  dotacji  w  mniejszej  wysokości.  Lipiec
przetrwaliśmy, ale w sierpniu nie można tego pozostawić bez echa, tym bardziej,
że w stosunku do planowanych średnio miesięcznych wpływów z zakresu dotacji
jest to o 150.000 złmniej.

W związku z tym przygotowana została propozycja pisma Zarządu Powiatu
do Dyrektora Wydziału Finansowego PUW w Białymstoku.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. pisma, podpisując go / zał. nr 42 /.

Ad. 23
Pani Celina Grażyna Wojciechowska zapoznała członków Zarządu z pismem

Sejmiku  Województwa  Podlaskiego  w  sprawie  możliwości  zorganizowania  i
udzielenia pomocy powodzianom / zał. nr 43 /.

Zarząd Powiatu powyższe pismo przyjął do wiadomości.

Ad. 24
Pani Maria Grażyna Kalińska przedstawiła zebranym sprawę dot. pożyczki

dla  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku. Na  poprzednim  posiedzeniu
Zarządu Pani Jasińska poprosiła o rozważenie propozycji udzielenia „pożyczki” dla
PZD w wysokości 22.000 zł, co łącznie z kwotą 35.363 zł dałoby potrzebną kwotę
57.000 zł.

Pani  Skarbnik  uważa,  iż  niezbędne  jest  dokonanie  zmian  w  planie
finansowym  PZD.  Po  rozmowie  Dyrektora  PZD  z  Panem Starostą  i  wnikliwym
przeanalizowaniu  sprawy,  wynika  potrzeba  zwiększenia  planu  finansowego  o
50.000 zł  ,  pod warunkiem, że w grudniu 2001 roku będzie zmniejszony plan
finansowy w PZD o kwotę 20.751 zł.

Zarząd Powiatu ww. informację przyjął do wiadomości.

Ad. 25
W sprawach różnych, Pani Wojciechowska poinformowała zebranych, iż w

dniu  14  sierpnia  2001  roku  odbędzie  się  wyjazdowe  posiedzenie  Komisji
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Infrastruktury  Technicznej  do  Supraśla.  Celem  wyjazdu  jest  wizytacja  Domu
Dziecka w Supraślu i ZSMR w Supraślu.

Wobec wyczerpania tematów, posiedzenie Zarządu Powiatu dobiegło końca
o godz. 1340..

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
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